
Včera sme si pripo-
menuli Svetový deň 
Červeného kríža, dnes 
je Deň Európy a zajtra 
10. mája Svetový deň – 
pohybom k zdraviu. Máj 
je doslova prešpikovaný 
významnými dňami. 
Veď len tento týždeň 
ešte „oslávime“ Svetový 
deň ošetrovateliek, Deň 
tulipánov, Svetový deň 
spravodlivého obchodu, 
Medzinárodný deň 
sťahovavých vtákov... 
Polovica mája však 
patrí matkám. 
Rozhodnutie, ktorým 
sa zaviedla oslava 
Dňa matiek, podpísal 
americký prezident 
Wilson 8. mája 1914. 
Od tej doby sa oslavuje 
vo viac ako 46 krajinách 
celého sveta. Nielen 
preto, že je to celosve-
tová udalosť, ale najmä 
z vlastnej vďačnosti, 
nezabúdajme na svoje 
mamičky. Obdarujme 
ich určite kytičkou, 
ale aj mimoriadnou 
pozornosťou, napríklad 
zorganizovaním aspoň 
jedného dňa podľa ich 
predstáv. Osobne pred-
pokladám, že každá 
by chcela oslavovať v 
kruhu svojej rodiny. Veď 
15. máj je zas Svetovým  
dňom rodiny... Ozaj, 
milí čitatelia, ako by 
ste ho oslávili? Napíšte 
nám!

 Alena Borszéková,
 šéfredaktorka
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rekordné rokovanie 
mestského 
parlamentu 
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Bánovská veterán paráda oslnila

Trenčiansky župan na návšteve mesta
Predseda 

Trenčianskeho 
samosprávneho 
kraja Jaroslav Baška 
navštívil v stredu 
3. mája naše mesto, 
kde navštívil školy 
i sociálne centrum.

V sprievode primátora 
mesta Mariána Chovanca, 
jeho zástupcu Petra Bulíka, 
poslanca NR SR Ľubomíra 
Želiezku, poslankýň TSK 
a  prednostu Okresného 
úradu v  Bánovciach nad 
Bebravou zavítal do jednej 
strednej a  šiestich zák-
ladných škôl. Dôvodom 
jeho návštevy bolo odo-
vzdanie pomôcok pre 
skvalitnenie vyučovania. 
Každá z  bánovských zák-
ladných škôl dostala nový 
notebook a  ďalšie učebné 
pomôcky podľa vlastného 
výberu. Niektoré školy si 

vybrali pracovné náradie, 
iné didaktické progra-
movateľné stavebnice, 
či prístroje na elektrické 
meranie.  „Chceme pod-
nietiť záujem detí o remeslo 
a  odborné vzdelávanie už 
počas ich štúdia na zák-
ladnej škole, a motivovať ich, 
aby sa viac zaujímali o tech-
niku a  technické odbory. 
Zo strany zamestnávateľov 
je aj v  Bánovskom okrese 
veľký záujem o  absolventov 
s tredných odbor ných 
škôl,“ pripomenul župan 
Jaroslav Baška. Ku školám, 
ktorých riaditelia si z  rúk 
trenčianskeho župana nové 
pomôcky prevzali, patria 
ZŠ na Gorazdovej ulici, 
ZŠ na Školskej ulici, ZŠ 
J. A. Komenského, ZŠ na 
Duklianskej ulici a  ZŠ na 
Partizánskej ulici a  tiež ZŠ 
s materskou školou v Slatine 
nad Bebravou. V Gymnáziu 
Janka Jesenského získali 
moderné vybavenie chemic-
kého, fyzikálneho a prírodo-

vedného laboratória a župan 
si pozrel na veľkom interak-
tívnom dotykovom displeji, 
ktorý škole zo svojho 
rozpočtu zakúpil TSK, pre-
zentáciu o  zdravej výžive. 
Navštívil tiež Centrum 
sociálnych služieb, kde sa 

vďaka investícii zo župného 
rozpočtu minulý rok vyme-
nili okná a zrekonštruovala 
kotolňa. Každodennému 
životu v zariadení však naj-
viac pomohla práve   inšta-
lácia schodiskového výťahu. 
„Dnes sme slávnostne 

k l ientom z ar iadenia 
odovzdali tzv. schodolez, 
ktorý je nevyhnutný na 
debarierizáciu zariadenia 
v ktorej budeme pokračovať,“ 
uviedol Jaroslav Baška.

   Tlačová správa MsÚ
 Foto: TSK

Centrum mesta v  pon-
delok 8. mája zaplnilo vyše 
150 historických vozidiel 
a  motocyklov z  rôznych 
kútov Slovenska i Česka. 
V poradí už 8. zraz veteránov 
zorganizoval bánovský Auto 
moto veterán klub a  na 
slnkom vysvietené námestie 
priniesol oslňujúcu nádheru 
zašlých čias. Súčasťou pod-
ujatia bol aj bohatý štýlový 
kultúrny program a jazda 
účastníkov do Motešíc 
a  späť do Uhrovca, kde 
organizátori vyhodnotili 
najoriginálnejšie posádky. 
Jednu z  hlavných cien 
získala aj Tatra 12 vyrobená 
v roku 1930 v Nemecku (na 
foto). Zaujala všetky vekové 
kategórie obdivovateľov aj 
svojou „patinou“, nakoľko 
nikdy nebola reštauro-
vaná... Náter pochádza ešte 
v druhej svetovej vojny a vraj 
bol nutnosťou... 

 Text a foto: 
 Alena Borszéková 
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Uvedomujem si, že 
je otvorených viacero 
problémov v rôznych 
lokalitách, ale ubezpečujem 
vás, že mojím zámerom je 
veci skutočne riešiť. A  to 
aj v spolupráci s  vami - 
občanmi. Registrujem, že 
v  tejto dobe je veľa tých, 
ktorí sa snažia dokázať, 
že všetko vedia okamžite 
vyriešiť, ale realita je úplne 
iná. Treba si uvedomiť, že 
rozhodovanie primátora 
nie je autokracia a k množ-
stvu závažných otázok sú 
potrebné aj hlasy poslancov, 
rozhodnutie štátnych inšti-
túcií, ako aj súdov. Preto sa 
už onedlho plánujem kom-
plexne vyjadriť k rôznym 
problémom v meste tak, 
aby nevznikali dezinfor-
mácie, zbytočné intrigy, či 
osočovanie. 

Do tejto funkcie som 
nenastúpil s túžbou po 
moci, ale s čistým úmyslom 
tomuto mestu pomôcť. Pri-
znávam, že som očakával, 
že niektoré veci je možno 
riešiť rýchlejšie, ale ako som 

už uviedol, k  tomu všet-
kému sú potrebné aj ďalšie 
hlasy. Istotne uznáte, že sa 
lepšie pracuje, keď je stredo-
bodom záujmu spolupráca 
a nie malicherné súperenie, 
či iné zákulisné boje. Lebo 
kritizovať dokáže každý, ale 
vyriešiť problém zákonnou 
formou, na to sa už každý 
neodhodlá. 

Ďalej chcem dodať, 
že do tejto funkcie som 
nastúpil ako čestný človek 
a  takým naďalej ostávam. 
Viem, že mnohým som 
tŕňom v  oku a  niektorí si 
zas robia posmech z môjho 
predošlého zamestnania. 
Avšak rozumný človek 
to nepovažuje za niečo 
negatívne, ale pozitívne. 
A keď už riešim túto oblasť, 
kritikom pripomínam, že 
som úspešne vyštudoval 
gymnázium a  následne 
ekonomickú školu. Vďaka 
mojim doterajším skúse-
nostiam viem veľmi dobre 
pochopiť problémy každej 
sociálnej i vekovej skupiny, 
čo dokladujem ústreto-

vosťou a slušnosťou ku 
každému občanovi.

Kritiku, aj tú neob-
jektívnu, prijímam ako 
súčasť verejnej funkcie, kde 
vystupujem ako nezávislý 
kandidát. Verím, že budete 
so mnou súhlasiť, že byť 
dobrý pre každého, to nie 
je reálne. Napriek tomu sa 
stále snažím udržať líniu 
slušnosti a  diplomacie. 
Prevzal som túto funkciu 
s čistým úmyslom a zrejme 
aj preto sú ľudia, ktorým sa 
takéto vedenie mesta nepáči. 
Neberiem úplatky, nešpiním 
sa korupciou, ani si nesta-
viam vily, ako sa to niekto 
snaží v  meste šíriť. Možno 
práve preto idú niektoré 
veci pomalšie, ale ja upred-
nostňujem čestné vedenie 
mesta. Aj preto si vyberám 
za spolupracovníkov čest-
ných a  charakterných ľudí, 
za ktorými ide kus dobrej 
práce. Prax to potvrdzuje. 

Podarilo sa nám spolu 
dosiahnuť už mnoho pozitív 
pre mesto, aj keď to moji 
odporcovia nechcú priznať. 
Vymenujem zatiaľ len pár 
oblastí: Rekonštrukcia verej-
ného osvetlenia, ktorá bola 
ocenená ako najrozsiahlejší 
projekt rekonštrukcie verej-
ného osvetlenia s  použitím 
SMART LED technológie 
za rok 2016 v rámci strednej 
a  východnej Európy. 
Vybudovali sme verejnú 
kanalizáciu v Biskupiciach, 
odovzdali sme nové byty na 

sídlisku Dubnička, kde sme 
rozšírili aj kamerový systém, 
zrealizovali sme rozsiahlu 
rekonštrukciu materských 
a základných škôl, a v nepo-
slednej miere, výrazne 
sme skvalitnili bezpečnosť 
v  meste, čo dokladoval 
historický úspech v podobe 
štvrtého miesta v  národnej 
súťaži prevencie krimina-
lity. V  tejto dobe riešime 
tiež opravu a rekonštrukciu 
ciest i  chodníkov. Verte, že 
ani tento problém mi nie je 
ľahostajný a  spolu s  kole-
gami, vrátane poslancov, 
sa snažíme nájsť čo najop-
timálnejšie a  najrýchlejšie 
riešenie. 

Nevyhýbam sa ani 
problematike už bývalých 
nájomníkov troch bytových 
domov na ulici K nemocnici. 
Nikto nemôže poprieť fakt, 
že som prvým primátorom, 
ktorý sa tejto problematike 
začal aktívne venovať. 
Obviňovať ma z  toho, že 
veci neriešim, alebo podpo-
rujem tzv. neprispôsobivých 
občanov, je absurdita. Rov-
nako absurdné je obviňovať 
ma z  nejakého rasového 
motívu. Skôr tu vznikajú 
skupinky ľudí, ktorí si rie-
šenie tohto problému chcú 
prisvojiť a  postaviť si na 
tom svoju politickú kandi-
datúru. Len zarážajúce je, 
že pokým sa nepriblížil čas 
volieb, nebolo o nich počuť. 
Pripomínam, že v  uvede-
ných troch bytovkách neboli 

všetci neplatičmi, ale viaceré 
rodiny si plnili svoje záväzky 
voči mestu. Odsudzovanie 
týchto nájomníkov len preto, 
že bývali spolu s neplatičmi, 
považujem za nekorektnú 
a  neobjektívnu kritiku. 
Súčasný právny stav je však 
taký, že nikto z  nich nemá 
platnú nájomnú zmluvu 
a býva v byte bez právneho 
titulu. Deložovanie týchto 
osôb nie je také, ako ich 
predostierajú niektorí 
samozvaní „spasitelia Báno-
viec“. Tento právny úkon 
musí schváliť súd a napriek 
nášmu podnetu, súd zatiaľ 
našej požiadavke nevyhovel. 
Súčasne podotýkam, že 
ako štatutárovi mesta mi 
nie je ľahostajný ani jeden 
problém dotknutých rodín. 
V predmetnej veci je zo 
strany mesta postupované 
stále v rámci platnej legisla-
tívy, a to aj zo sociálnopráv-
neho pohľadu.

Ako ste určite postrehli, 
na nikoho nereagujem 
útočne. Ani na tých, ktorí 
mi píšu na facebooku, a to 
len preto, aby sa zviditeľnili 
nejakou dehonestáciou 
môjho mena, či nekonštruk-
tívnou kritikou. Upred-
nostňujem osobný kontakt 
a  vecnú konštruktívnu dis-
kusiu. Záverom ďakujem 
všetkým za podporu, ale aj 
za konštruktívny dialóg.

 Marián Chovanec, 
 primátor mesta
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Vyhodnotenie 
zberu 
elektroodpadu 
v našom meste
V sobotu 29. apríla bol 
v našom meste reali-
zovaný mobilný zber 
elektroodpadu. Občania 
tak mohli bezplatne 
odovzdať svoj nepo-
trebný elektroodpad. 
Celkovo sa vyzbieralo 
5,65 ton vyradených 
elektronických zaria-
dení z domácností. Pre 
porovnanie, v roku 2016 
bolo mobilným zberom 
vyzbieraných 3,50 ton. 
Touto cestou sa chceme 
poďakovať všetkým 
občanom, ktorí sa zapo-
jili do zberu. Zároveň 
chceme informovať 
širokú verejnosť, že 
najbližší mobilný zber 
elektroodpadov bude na 
jeseň 2017.
Tento systém zberu sa 
osvedčil a v podstatnej 
miere eliminuje 
znehodnocovanie 
a odcudzovanie 
elektroodpadov inými 
osobami. Súčasne 
upozorňujeme, že každý 
občan nášho mesta, 
môže (bez ohľadu 
na vyššie uvedený 
systém zberu) naďalej 
bezplatne a celo-
ročne odovzdávať svoj 
elektroodpad. A to 
do zberného dvora, 
v prevádzkových 
hodinách: v pondelok až 
piatok od 7.00 do 17.00 
h, v sobotu: od 08.00 
do 12.00 h.
Ďakujeme, že spolu 
s nami šetríte životné 
prostredie. P. Baláž

Zámer
Mesto Bánovce nad 
Bebravou zverejňuje 
zámer - nájom 
pozemku z dôvodu 
hodného osobitného 
zreteľa
medzi mestom Bánovce 
nad Bebravou ako pre-
najímateľom a Gymná-
ziom Janka Jesenského, 
Radlinského 665/2, 
957 01 Bánovce nad 
Bebravou, IČO: 
017050227, ako 
nájomcom. Bližšie 
informácie získate na 
www.banovce.sk

Oznamy 
mesta

Vyjadrenie primátora Mariána Chovanca
k aktuálnym otázkam mesta

SOM občan, mám názor... Reakcia na tlačovú správu 
Akosi začalo byť 

v  tomto meste zvykom, že 
vedenie reaguje na názory 
šíriace sa medzi občanmi, 
resp. na informácie zo 
sociálnych sietí tlačovou 
správou. Je smutné, že 
dôležitejšie veci o  chode 
mesta sa človek dozvie skôr 
z novín iných regiónov ako 
z  bánovských. Vo väčšine 
prípadov vedenie mesta 
reaguje na „zavádzajúce, 
nepravdivé informácie, 
dezinformácie“, no stretli 
sme sa už aj s  vyjadrením 
o „šírení poplašnej správy“, 
voči ktorej chceli podniknúť 
trestnoprávne kroky. Či sa 
tak naozaj stalo, sa dodnes 
nikde neuvádza. Ako občan 
tohto mesta, spoluiniciátor 
petície a  zároveň jej autor, 
mám za potrebné reagovať 
na poslednú tlačovú správu. 
V  prvom rade sa musím 
jej autorom  poďakovať za 
publicitu, ktorú by sme 
bez ich reakcie k  petícii 
v  novinách určite nemali. 

Cením si, že u vedenia vyvo-
lala väčší záujem na reakciu, 
ako nedávno zverejnená 
„kauza odmien poslancov“, 
ku ktorej nepovažovali za 
potrebné vydať jednotné 
stanovisko a  predísť tak 
šíreniu sa zavádzajúcich 
a nepravdivých informácií. 
Hneď za tým však uvá-
dzam, že považujem za 
veľmi neštandardné, aby sa 
zverejňovalo akékoľvek ofi -
ciálne stanovisko k  petícii 
pred jej ukončením a odo-
vzdaním orgánu verejnej 
moci ktorému je určená. 
Čo tým mesto sledovalo  
a chcelo dosiahnuť, nechám 
na uvážení občanov. 
Dovolím si pripomenúť, čo 
tlačová správa už neuvádza. 
Petícia je vyjadrenie názoru 
občanov k  spoločným 
záujmom slušnou a  nená-
silnou formou. Dávame 
ňou priestor ľuďom vyjadriť 
svoj názor k dianiu v meste 
a žiadame poslancov, aby pri 
rozhodovaní o investíciách, 

čerpaní mestského roz-
počtu a mimorozpočtových 
zdrojov zohľadnili naše sta-
noviská v  nej jednoznačne 
uvedené.V  tlačovej správe 
sa okrem iného uvádza: 
„.. . ich zostavovatel ia 
pravdepodobne nemajú 
relevantné informácie...“. 
Toto vyjadrenie považujem 
za účelové, s  cieľom zma-
nipulovať verejnú mienku 
v  prospech vedenia mesta. 
Vážené vedenie, ak chcete 
zabrániť šíreniu zavádzajú-
cich informácií, „upracte“ 
si najskôr na vlastnej 
webovej stránke. Odtiaľ 
totižto čerpáme najviac. 
Informácie si ale overujeme 
ešte aj z  iných, verejne 
dostupných zdrojov. Ak by 
sme chceli šíriť nepravdivé 
informácie a neoverovali si, 
čo tak „transparentne“ zve-
rejňujete, už dávno by sme 
napríklad pustili do obehu, 
že zástupca primátora bral 
pri zverejnenom úväzku 
50  % plat takmer dvetisíc 

eur. Preto vás žiadame, pred 
vydaním obdobnej tlačovej 
správy si prehrajte zverej-
nené zvukové záznamy, 
prečítajte ofi ciálne a  ove-
rené zápisnice z mestských 
zastupiteľstiev, alebo sa 
pozrite na donekonečna 
sa opakujúce interpelácie 
poslancov, ktorí zastupujú 
nás občanov. Potom sa 
k  niečomu vyjadrujte, 
zaujmite stanovisko. Na 
dôvažok, ak táto petícia 
vznikla a  evidentne má 
veľký úspech, pretože sa 
do nej zapojili už stovky 
občanov a  pracujúcich, je 
to len výsledok toho, že 
ľudia majú už dosť sľubov 
a plánov a chcú vidieť kon-
krétne činy. My, občania 
totižto máme hlavu na 
krku,  na nej oči a  uši, 
používame rozum a máme 
svoj názor.  Dennodenne 
sa stretávame s  realitou 
Bánoviec, s ktorou nie sme 
spokojní a poukazujeme na 
ňu. Vážení autori tlačovej 

správy! Iniciátori, zostavo-
vatelia a ja, ako autor petície 
si plne uvedomujeme, že 
táto petícia vám nie je po 
vôli. Napriek tomu,  vás 
prosíme, skôr, ako budete 
na nás „útočiť“, skôr ako 
budete opäť komentovať 
aktivity občanov v  disku-
siách na sociálnych sieťach, 
či zverejníte cez tlačovú 
správu reakciu na šírenie   
„dezinformácií“, pozrite 
sa najskôr, čo sami zverej-
ňujete na vlastnom webe 
mesta, čo vydávate ako 
tlačové správy v  novinách, 
alebo kontaktujte autorov 
tých „dezinformácií “. 
Nezneužívajte nás na 
vlastnú publicitu vydá-
vaním neobjektívnych sta-
novísk k  niečomu, čo sme 
nezverejnili, nepovedali 
a nenapísali. 

 Miroslava Hudecová, 
 nespokojná občianka mesta, 
 spoluiniciátorka 
 a autorka petície

Vážení Bánovčania,
uplynulý týždeň som sa stretol so 

zástupcami bytov na ulici Cibislavská. 
Riešili sme viacero požiadaviek, vrátane 
opráv na ceste, stojiská pre kontajnery, ako 
aj detské ihrisko. Dotkli sme sa taktiež 
tém mestského zastupiteľstva. Zhodli 
sme sa na tom, že tento osobný kontakt 
je obojstranne prínosný a dohodli sme sa ďalšom riešení 
požiadaviek. Postupne chcem týmto spôsobom riešiť aj 
ostatné lokality.
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Poslancov rozhádal chodník na cintoríne
Po piatich týždňoch opäť časovo rekordné rokovanie mestského parlamentu 

K správe o činnosti 
mestskej rady žiadalo 
viacero poslancov primá-
tora Mariána Chovanca 
bližšie informácie najmä 
o plánovaných projektoch  
- vybudovanie multi-
funkčného ihriska pri ZŠ 
Školská, osadenie nových 
kamier, nové priechody 
pre chodcov, rekonštrukcia 
MŠ Radlinského. Nakoľko 
sú nové výzvy, na ktoré 
mesto upozornilo všetkých 
riaditeľov škôl, už je len na 
nich, aby zareagovali. 

Bez diskusie  poslanci 
schválili záverečný účet 
mesta 2016 a správy o hos-
podárení za minulý rok 
– Mestského kultúrneho 
strediska, Bánovského 
kultúrneho centra aj 
Správy majetku mesta. 
Doplňujúce informácie 
(napríklad o optickej sieti, 
ale aj o  nedoplatkoch od 
nájomcov v mestských 
pr iestoroch) ž iada l i 
poslanci najmä pri schvaľo-
vaní správy o hospodárení 
s majetkom mesta za rok 
2016 so spoločnosťami – 
Byttherm, Bytové družstvo 
a Tedos, ktoré spravujú 
majetok mesta. (Rozsiahlu 
32 stránkovú správu, ako 
aj ostatné dokumenty, náj-
dete na www.banovce.sk 
v časti samospráva - mate-
riály do MsZ.) Primátor 
navrhol mandátne zmluvy 
prerokovať samostatne na 
pracovnom stretnutí. 

K informatívnej správe 
o výsledkoch činnosti 
v  oblasti aktivačných prác 

v roku 2016 sa viacerí 
poslanci, ale aj primátor 
postavili veľmi kriticky. 
Najmä čo sa týka pracovnej 
disciplíny aktivačných 
pracovníkov, ktorých je 
oproti predchádzajúcemu 
obdobiu o polovicu menej. 
Bez diskusie boli vzaté 
na vedomie informatívne 
správy - o vybavení mest-
ského úradu výpočtovou 
technikou a o činnosti 
zar iadení školského 
stravovania. 

Z i n for mat ív nej 
správy o stave likvidácie 
komunálneho odpadu na 
úrovni mesta za rok 2016 
sa poslanci dozvedeli, že 
síce sme v minulom roku 
znížili tonáž odpadov 
uložených na skládku 
o  56 ton, ale náklady na 
vývoz sa zvýšili o 5 %. Na 
margo drobných staveb-
ných odpadov sa hľadal 
spôsob, ako občanov, ktorí 
plánujú alebo už realizujú 
prestavbu v byte či dome, 
donútiť stavebný odpad 
uložiť do zberného dvora 
a nie do smetných nádob, 
resp. vedľa nich. V tejto 
súvislosti Juraj Pastorek 
poukázal na to, že za tonu 
drobného stavebného 
odpadu uloženého na 
zbernom dvore občan 
zaplatí iba 15 eur, ale pri 
vyvezení na skládku je 
cena dvojnásobná. Rozdiel 
dopláca mesto. Spôsob jar-
ného a jesenného zberu veľ-
koobjemového odpadu cez 
VOK tiež označili niektorí 
poslanci za neúčinný. Zdô-

raznili, že napriek výzvam 
a medializácii, občania 
hádžu do VOK aj to, čo 
tam nepatrí, tvoria okolo 
VOK bordel, nehovoriac 
o tom, že VOK zneužívajú 
obyvatelia okolitých obcí 
a podnikateľské subjekty. 
Viacerí poslanci poukázali  
na mizivé percento sepa-
rovaných odpadov a na to, 
že v budúcnosti sa nevy-
hneme zvyšovaniu ceny 
za uloženie komunálneho 
odpadu.

V organizačných zále-
žitostiach sa schvaľovali 
doplnky, napríklad k  pre-
vádzkovému poriadku 
pre platenú odstavnú 
plochu aj na Záfortni, kde 
mesto zriadilo parkovací 
automat a parkovanie bude 
spoplatnené.  MsZ odsú-
hlasilo predĺženie zmlúv 
o prenájom pozemkov pre 
firmy spravujúce bilbo-
ardy, zverenie Sokolovne 
do Správy majetku mesta, 
predaj nehnuteľnost í 
a zámery na prenájom. Pri 
predložení návrhu žiadosti 
o NFP na projekt zníženia 
energetickej náročnosti 
v  MŠ Radlinského a  spo-
lufinancovanie realizo-
vaného projektu vo výške 
40 827 eur z celkových 
oprávnených výdavkov 816 
550 eur, hovorili poslanci aj 
o Materskom centre Anje-
likovo v tomto objekte. 
Ak bude projekt úspešný,  
mesto bude nápomocné 
hľadať nové priestory. Aj 
preto, že priestory MŠ bude 
pravdepodobne potrebovať 
MŠ, nakoľko je zvýšený 
dopyt o umiestnenie detí 
v predškolských zariade-
niach. Návrh na schválenie 
výboru ZPOZu bol stiah-
nutý z rokovania, schválili 
sa doplnky - k VZN o pre-
vádzkovom poriadku poh-
rebísk a domov smútku, 
pohrebnej služby, kolum-
bárií a rozptylovej lúky 
(viac, vrátane poplatkov, v 
samostatných materiáloch 
na webe mesta). 

K návrhu zmeny 
mestského rozpočtu 
požiadal Juraj Pastorek 
o ďalšiu zmenu - o zakom-
ponovanie sumy na nákup 
plynového sporáka do MŠ 
v Horných Ozorovciach. 
Tento návrh prešiel bez 
problémom. Avšak jeho 
druhá požiadavka, aby sa 
schválili ďalšie peniaze na 
dobudovanie chodníka na 
cintoríne v Horných Ozo-
rovciach z rozpočtovaných 
4500 na 15 000 eur, už 
neprešiel a vyvolal búrlivú 
diskusiu. Sumu navyše 
10 500 eur potreboval 

poslanec tejto mestskej 
časti na dofinancovanie 
chodníka, ktorého časť 
dodávateľská fi rma už zre-
alizovala. Bez toho, aby na 
túto investíciu boli peniaze 
schválené v mestskom 
rozpočte. Táto situácia sa 
nestala po prvýkrát, preto 
poslanci s rozhorčenými 
komentármi a názormi 
navýšenie neschváli li. 
Za zvýšenie boli iba traja 
poslanci, väčšina sa zdržala 
hlasovania. 

Jed noh lasne bol 
prijatý návrh – zámer na 
odkúpenie prístupového 
pozemku k pozemku 
určenom na priemyselný 
park na konci mesta (za 
Tatrovkou pred obcou 
Horné Naštice). Pozem-
kov ý fond dokonca 
ponúkol polovičnú sumu, 
ako bola na tento účel 
určená v rozpočte. Schvá-
lené boli aj ďalšie zámery, 
napríklad dlhodobý nájom 
mestského pozemku pre 
gymnázium, ktoré plánuje 
na asfaltovej ploche za 
školou vybudovať z dotácií 

multifunkčné ihrisko. So 
súhlasom sa stretol aj ďalší 
plánovaný projekt  mesta 
Ochrana občanov, mládeže 
a detí v súvislosti bezpeč-
nosťou cestnej premávky 
v meste“, v rámci ktorého 
by sa mohli vybudovať 
ďalšie štyri priechody pre 
chodcov z dotácii minis-
terstva vnútra, mesto by sa 
podieľali iba sumou 1200 
eur. 

Po ukončení hlavných 
bodov zasadania MsZ 
primátor informoval 
o  rokovaní so súkromnou 
spoločnosťou o rekon-
štrukcii vybraných mest-
ských komunikácií. „Všetci 
poslanci dostanú podrobné 
informácie o nákladoch 
v elektronickej podobe. 
Musíme čo najskôr zvolať 
pracovné stretnutie, kde sa 
presne dohodneme, ktoré 
najviac poškodené komu-
nikácie budú prioritne 
riešené, a do konca mája 
aj mimoriadne zastupi-
teľstvo, aby sa procesy 
urýchlili. Ak by všetky 
legislatívne procesy išli tak 

ako majú, už na jeseň by 
sa mohli opravovať prvé 
mestské komunikácie,“ 
potvrdil primátor. 

Tr e t i a  t r e t i n a 
rokovania patrila asi 50 
otázkam poslancov v rámci 
interpelácií, ktoré boli vo 
väčšine stručne zodpo-
vedané ihneď. Písomné 
odpovede na interpelácie 
by mali poslanci dostať do 
30 dní a občania ich môžu 
nájsť na webovej stránke 
mesta. V diskusii dostali 
slovo aj traja občania, 
ktorí boli na celom vyše 
osemhodinovom rokovaní 
prítomní. Pán Kšiňan sa 
pýtal na „odmeny“ zamest-
nancov mestského úradu, 
pani Bencová mala pripo-
mienky až k 8 bodom, ale 
najviac diskutovala o správe 
o  školskom stravovaní 
a  odmeňovaní kuchárok 
v školských jedálňach. 
Poslednou vystupujúcou 
bola pani Hudecová, 
iniciátorka petície (viac 
v samostatnom článku 
v novinách). Text a foto 
 Alena Borszéková

Z ástupcovia samosprávy mali pred 
sebou desať obsiahlych správ. 

Okrem toho 3. mája riešili 10 ďalších 
návrhov na schválenie a primátorovi 
položili 50 otázok v interpeláciách. 
Ďalších desať dostal od občanov na 
záver  rokovania pred 22. hodinou.
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Hudobní hostia na majálese

MsKS ožije v sobotu 20. 
mája známymi skladbami 
hiphopovej legendy - 
Branči Kováč, ktorý je oveľa 
známejší pod prezývkou 
Vec. Na hudobnej scéne 
sa pohybuje už od 90-tych 
rokov a nie je len raper, ale 
aj DJ, hudobný producent 
a moderátor. Robí veci po 
svojom a  z  jeho tvorby si 
každý vyberie. Medzi jeho 
najväčšie hity patria Turista, 
Branči Kováč, Toto je hip 
hop, Na horách a  mnoho 
ďalších. V  minulom roku 
vydal nový album Domáce 
potreby, kde prevládajú 
témy z jeho spolužitia 
s partnerkou a so synom. 

Stretli sa dvaja krea-
tívci, jeden básnik, jeden 
moderátor, jeden genetický 
inžinier a jeden riaditeľ 
firmy produkujúcej ani-
mované fi lmy. Keď zistili, 
že všetci ovládajú aj hru na 
hudobný nástroj, založili 
si štvorčlennú kapelu pod 
názvom Saténové ruky. 
Sami o sebe tvrdia, že vydá-
vajú zvuky. Do Bánoviec sa 
tešia, pretože basák Braňo 
Bebe Bezák pochádza 
z  nášho mesta a  konečne 
si môže s kapelou zahrať aj 
doma. Už teraz sa máme na 
čo tešiť, prichádza k  nám 
príval dobrej hudby! 

 (vš)

Ako sme vás už infor-
movali, mesto Bánovce nad 
Bebravou získalo fi nančnú 
dotáciu z  Rady vlády SR 
pre prevenciu kriminality 
na preventívny projekt pod 
názvom Poznaním k  hod-
notnému životu. V  zmluve 
sa zaviazalo, že bude 
o  týchto akciách pravidelne 
informovať, a  uvádzať pri 
každej akcii vyššie uvedené 
skutočnosti. Minulý týždeň 
boli zrealizované ďalšie dve 
akcie.

V  stredu 26. apríla 
sa v  Materskej škole  J. C. 
Hronského uskutočnila 
preventívno-náučná akcia 
pod názvom Bezpečná škôlka. 
Zúčastnilo sa jej 39 detí 
vo veku od 5 –do 6 rokov, 
pričom do celého programu 
bol zapojený aj pedagogický 
dozor. Cieľom bolo naučiť 
deti správne sa zachovať na 
vychádzke alebo počas hier, 
kedy nie sú pod dohľadom 
rodičov. Úvodný program 
predviedol terapeutický pes 
Amigo, ktorý si ihneď získal 

priazeň všetkých detí. Nebola 
to pre ne len zábava ale aj 
ukážka potrebnej posluš-
nosti. Nasledujúci program 
bol rozdelený na tri časti. 
Prvá obsahovala didakticko-
-interaktívnu hru, ktorá bola 
zameraná na nebezpečenstvo 
neznámych predmetov na 
zemi (injekčné striekačky, 
lyžičky a  iné predmety). 
Počas nej si deti zopakovali 
aj poznatky o  baciloch 
a dôležitosti osobnej hygieny. 
Druhá časť bola realizovaná 
podobným spôsobom. Deti 
sa zahrali hru na stretnutie 
s  neznámym človekom. 
Naučili sa nielen to, aká je 
bezpečná vzdialenosť od 
cudzieho človeka, ale pripo-
menuli si tiež, že od cudzích 
ľudí si nesmú nič vziať, ani 
nastupovať k  nim do auta. 
V  tretej, záverečnej časti 
preventívno-náučnej akcie, 
sa deti oboznámili s  poli-
cajnými pomôckami, ktoré 
si potom s  veľkou radosťou 
aj vyskúšali. Riaditeľka 
materskej školy Stanislava 

Mišová uviedla: „Pán Schle-
singer nenásilnou formou 
motivoval deti k  činnosti, 
k premýšľaniu, ako sa správať 
pri nepriaznivých situáciách 
a ako ich riešiť. Aktivita bola 
uskutočnená na odbornej 
a  veku primeranej úrovni 
a v budúcnosti určite budeme 
pokračovať v spolupráci.“

Ďalšou preventívnou 
akciou, ktorá sa uskutočnila 
v  stredu, bola prednáška pre 
členov Klubu dôchodcov 
v  Bánovciach nad Bebravou. 
Zorganizovala ju v  spolu-
práci s  mestským úradom 
jeho predsedníčka Jozefína 
Horňáková. Témou bola 
Bezpečnosť seniorov nielen 
v  domácom prostredí. Obsa-
hovala praktické návody na 
to, ako si zabezpečiť bezpečie 
doma, na internete, počas 
nakupovania alebo cesto-
vania dopravnými prostried-
kami. Vzhľadom k  tomu, že 
dnešní seniori sú aktívni aj 
na internete, oboznámili sa 
tiež s formami kriminality, 
ktoré sú páchané s využitím 

elektronických médií. Dozve-
deli sa o rizikách zneužívania 
automaticky nastaveného 
prihlasovania hesiel k svojim 
účtom, o podvodných 
mailoch a  pod. Koordinátor 
prevencie kriminality MsÚ 
Miroslav Schlesinger im 
opätovne ozrejmil, ako 
zistiť telefonáty tzv. šmejdov 
a  súčasne sa podrobne 
venova l  problemat i ke 
vreckových zlodejov. Seniori 
vyhodnotili akciu ako veľmi 
dobrú a  potrebnú. Preto 
v súčasnosti pripravujú ďalší 
termín na ostatné témy, 
ktoré sú zamerané nielen na 
prevenciu, ale aj na duševné 
zdravie i teológiu.

Projekt je v  Bánovciach 
nad Bebravou realizovaný pod 
záštitou primátora Mariána 
Chovanca od októbra 2015 
a  obsahovo sa zameriava na 
všetky vekové skupiny. Od 
mája sú pripravované nové 
formy pomoci aj pre rodičov, 
o  ktorých vás budeme pod-
robne informovať o týždeň. 
 Tlačová správa mesta

Poznaním k hodnotnému životu 
Projekt bol fi nančne podporený Radou vlády SR pre prevenciu kriminality

Vedecké popoludnie na ZŠ Duklianska
Veda nás baví – tento 

výrok by mohol byť heslom 
malých vedátorov, ktorí 
sa 26. apríla  zúčastnili na 
popoludňajšej akcii, plnej 
prírodných vied s  názvom 
Mladí vedátori v priestoroch 
ZŠ Duklianska. 

Už niekoľko rokov je 
ZŠ Duklianska zameraná 
na rozšírené vyučovanie 
matematiky a  prírodných 
vied, preto boli pre budú-
cich piatakov pripravené 
ukážky z  predmetov, ako 
sú matematika, fyzika,  
chémia, biológia a geografi a. 
Prítomní štvrtáci mali 
možnosť zoznámiť sa 
s predmetmi a pomôckami, 
ktoré ich čakajú vo vyučo-
vacom procese na druhom 
stupni. Žiaci boli rozdelení 
do skupín a  v  jednotlivých 

triedach mohli stretnúť 
pedagógov, ktorí pre nich 
pripravili rôzne fyzikálne 
pokusy – chemické experi-
menty, biologické tajomstvá, 
matematické hádanky 

a  geografi cké bádanie. Po 
absolvovaní všetkých stano-
víšť, plných zábavy a nových 
informácií sa žiaci opäť 
stretli v  jednej triede, kde 
vylúštili hádanku a  otvorili 

tajný poklad, ktorým bol 
účastnícky list a  sladká 
odmena. Celá akcia slúžila 
ako motivácia pre všetkých 
štvrtákov, ktorí majú záujem 
venovať sa práve týmto  
predmetom.  Mladých vedá-
torov aj ich rodičov oboz-
námil riaditeľ školy M. Igaz 
s  výbornými výsledkami 
žiakov tejto školy v  jednot-
livých matematických súťa-
žiach, v testovaní 9 a najmä 
s podmienkami prijímacích  
pohovorov formou testu do 
matematickej triedy, ktoré sa 
uskutočnia  22. mája o 8.00 
hodine  v  ZŠ Duklianska. 
Prihlášku si záujemcovia  
môžu stiahnuť zo stránky 
školy. Pozývame všetkých 
šikovných budúcich pia-
takov a tešíme sa!

 A. Malinová
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 Spoločenská kronika

Valentína Páleníková

Zara Miške

Adrián Kozinka

Eliška Grmanová

Dorota Sabová

Jakub Trenčan

Marko Morong

Jozef Pitlovany

Lenka Žáčiková

Sofi a Beňová

Tomáš Velič

Matúš Kyselica

Jakub Šimo

Lucia Bernátková

Martin Toth

Narodili sa

Ján Petreje a Lenka Breznická

Uzavreli manželstvo

na
facebooku

V Materskej škole 
Primulka na ulici Hollého 
sa 20. apríla uskutočnila 
VI. celomestská prehliadka 
detskej dramatickej tvori-
vosti Zahrajme sa v  Pri-
mulke. Okrem domácich 
sa akcie zúčastnili deti 

z materských škôl Komen-
ského, Hronského, Radlin-
ského a  Severka. Zuzana 
Varhaníková zo ZUŠ D. 
Kardoša ako odborná 
porotkyňa vysoko ohod-
notila výkony detí a všetky 
kolektívy posunula na 

celoslovenskú prehliadku 
detskej dramatickej tvo-
rivosti Bábkulienka 2017.  
Prehliadku v  Primulke 
podporilo finančne aj 
mesto a preto sa malí herci 
mohli tešiť z hodnotných 
cien.  (mš)

Dejiskom celoslovenskej 
súťažnej prehliadky detskej 
dramatickej t vorivost i 
Bábkulienka 2017 28. apríla 
bol  Dom kultúry v  Bánov-
ciach nad Bebravou. Zúčast-
nilo sa jej 80 detí z materských 

škôl Malé Uherce, Lovino-
baňa, Mestečko a Bánovce 
nad Bebravou. Laureátom 
súťaže sa stala 7. trieda MŠ 
Primulka na ulici Hollého za 
ukážku Na žabky a  bociana 
(na foto vľavo). Do tej istej 

škôlky, ale do 5. triedy puto-
vala aj Cena poroty za ukážku 
Máša a medveď. Ďalšiu Cenu 
poroty získala ukážka Vlk 
a  sedem kozliatok v  podaní 
detí MŠ Komenského.  (r)

 Foto: Ivan Musil

Koncom apríla  sa 
pre žiakov 5. až 9. ročníka 
Základnej školy v Zlatní-
koch uskutočnilo literárne 
dopoludnie pod názvom 
Čítam, čítaš, čítame. Na toto 
podujatie učiteľky Dana 
Lenková a Jana Opálená 

pozvali pracovníčky Mest-
skej knižnice Ľudovíta Štúra 
v Bánovciach nad Bebravou 
- vedúcu knižnice Jarmilu 
Mikulovú a pani Máriu 
Vavrovú. Tie si pre žiakov 
pripravili zaujímavé úlohy, 
v ktorých si mohli žiaci 

pracujúci v skupinách overiť 
nielen svoje vedomosti, 
ale využiť aj svoj postreh a 
zručnosti. Na víťazov i pora-
zených čakala okrem úloh 
aj vecná a  sladká odmena. 
Žiaci sa tiež dozvedeli o 
činnosti mestskej knižnice 

a o možnosti využitia on-
-line katalógu na stránke 
knižnice. Bola to veľmi 
vydarená akcia a preto sa 
pani učiteľky dohodli, že 
literárne dopoludnie sa 
stane tradíciou ich školy.  
 Jana Opálená 

Dramatická tvorivosť 
bánovských predškolákov

Laureátom Bábkulienky Primulka

Literárne dopoludnie Čítam, čítaš, čítame

Bylinkový deň ZŠ Partizánska a ručne šité tašky

Matematický klokan v gymnáziu

Koncom apríla orga-
nizovala Základná škola  
Partizánska Bylinkový 
deň. Deti si mohli zakúpiť 
priesady rôznych rastlín 
a byliniek, ktoré si samy 
vypestovali, napríklad 
niekoľko odrôd rajčín, 

paprík, bazalku, oregano, 
majoránku a iné. Zakúpiť 
si mohli i tzv. menovky 
na bylinky, drevené 
dekoratívne debničky na 
kvety, či pletené obaly na 
kvetináče. Rastlinky si 
deti nielen zasadili, ale sa 

o ne aj starali. Popri tomto 
bylinkovom dni prebiehal 
už tretí ročník projektu, 
ako chrániť prírodu od 
plastových tašiek s názvom 
Taška pre Zem. V ponuke 
boli ručne šité a háčkované 
tašky a vrecká na bylinky. 

Deti sa do tejto aktivity 
s radosťou zapájali už 
niekoľko týždňov vopred. 
Poďakovanie si zaslúžia aj 
všetky mamičky, babičky, 
učiteľky a vychovávateľky, 
ktoré pri výrobe tašiek 
pomáhali.   (r) 

Na jar tohto roka už piatykrát organizovalo Gymnázium J. Jesenského medzinárodnú matematickú súťaž 
Klokan 2017. Tohtoročné úlohy riešilo počas 60 minút takmer 64 000 súťažiacich na 1 410 školách. Naše gym-
názium svojimi vedo-
mosťami reprezentovalo 
35 študentov v  rôznych 
vekových kategóriách. 
Najúspešnejším študentom 
i  absolútnym víťazom 
súťaže sa stal Tomáš Mazák 
zo sekundy, ktorý obsadil 
prvé miesto so svojimi 
vyriešenými úlohami na 
100 %. Daniel Adamička 
z  3.A sa umiestnil na 
5. mieste. Všetkým srdečne 
blahoželáme.  (em)



9. máj 2017 Číslo 18 šport6

Bánovská bežecká liga

Vybíjaná žiačok v réžii CVČ

Vlado Kováč zo 
Skačian sa 30. apríla 
stal víťazom v poradí už 
štvrtého kola Bánovskej 
bežeckej ligy. Na takmer 11 
kilometrovej trati dobehol 
do cieľa za 41:36 min. 
a pred druhým Pavlom 
Kyselicom si vypracoval 
viac ako minútový náskok. 

Ako tretí preťal cieľovú 
čiaru bánovský behúň 
Radoslav Kopčan. Medzi 
ženami triumfovala Mária 
Selešová, pozíciu druhej 
ženy v cieli si vybehala 
Lenka Lomnická z Han-
dlovej, Anna Mathiašová 
z Piešťan skončila tretia. 
Sedemnásť bežcov a tri 

milovníčky behu absolvo-
vali v nedeľu dva okruhy 
okolo vodnej nádrže 
Prusy. Polovičnú porciu 
kilometrov si odbehli traja 
hobby bežci a sedemnásť 
detí. Priaznivci bánovskej 
bežeckej ligy sa opäť 
stretnú 21. mája v Miez-
govciach.  (aj)

Bánovské Centrum 
voľného času zorganizo-
valo 21. apríla v telocvični 
na ZŠ Gorazdova fi nálové 
okresné kolo vo vybíjanej 
žiačok základných škôl. 
Po odohraní zápasov 
v  základných skupinách, 
ktoré sa uskutočnili v telo-
cvičniach ZŠ Školská, ZŠ 
Gorazdova a  ZŠ Komen-
ského, vzišlo kvarteto 
postupujúcich do fi nálo-
vého kola, ktoré tvorili 
dievčatá ( roč. nar. 1.1.2004 

a  ml. ) zo ZŠ Gorazdova, 
ZŠ Partizánska, 8-ročné 
Gymnázium a ZŠ Zlatníky 
(tie sa nakoniec fi nálového 
kola nezúčastnil, kvôli 
ochoreniu väčšiny dievčat 
z tejto školy). V samotnom 
finále sa podľa systému 
každý s  každý zrodili 
nasledujúce výsledky: ZŠ 
Partizánska – Gymnázium 
16:18 (počítali sa počty 
v ybitých súperov ých 
hráčok ), ZŠ Gorazdova 
– ZŠ Partizánska 7:11, ZŠ 

Gorazdova – Gymnázium 
13:16. Víťazky okresného 
kola z  8-ročného Gym-
názia J. Jesenského 
pod taktovkou učiteľa 
J.  Ďuračku postúpili do 
regionálneho kola, ktoré 
sa uskutočnilo 25. apríla 
v  telocvični v ZŠ Nit-
rianske Rudno, kde však 
už nestačili na domáce 
rovesníčky a z  Partizán-
skeho a  tak obsadili 3. 
miesto v  rámci regiónu. 
 (cvč)

Jediné víťazstvo k titulu  
Bánovce – Sereď 40:23 (19:12)

Kríza futbalistov pokračuje
Lednické Rovne – Horses Bánovce 5:0 (1:0)

Sereď dokázala držať 
krok s našimi dievčatami 
len v úvodných minútach. 
Na začiatku 2. minúty 
Nováková otvorila skóre 
duelu, na konci 4. minúty 
Štefanková vyrovnávala na 
3:3 a v polovici 6. minúty 
Martina Trojáková znižovala 
na 5:4. Bánovčanky následne 
navýšili vedenie na 8:4 a v 13. 
minúte po zakončení Matu-
šincovej viedli už rozdielom 
ôsmich gólov 13:5. V ďalších 

minútach najskôr Šipláková a 
po nej aj Matušincová nepre-
menili pokutové hody, no 
v polovici 18. minúty práve 
druhá menovaná natiahla 
skóre na rozdiel deviatich 
zásahov 16:7. V závere prvého 
dejstva Martina Trojáková 
s Novákovou upravili na 
polčasových  19:12. Zveren-
kyne Richarda Makýša po 
zmene strán naďalej dikto-
vali tempo hry a neustále 
zvyšovali gólový odstup od 

Serede. V polovici predpo-
slednej minúty stretnutia 
Bridová spečatila víťazstvo 
domácich na 40:23, čím si 
pred posledným stretnutím 
sezóny vytvorili psychickú 
pohodu.

Zostava Sokol RMK: 
Sakalošová,Čížová, - Ben-
cová 3, Hrubá 2, Bridová 3 
, Turková 4, Chocinová 1, 
Halmová 2, Šipláková 4/3, 
A.Obstová 9, Matušincová 7, 
K.Obstová 5.  (aj, mp, rm)

Hneď od úvodu 
stretnutia boli favorizovaní 
domáci futbalisti lepším 
tímom, no nedokázali sa 
strelecky presadiť. Vo veľkej 
šanci sa ocitol Lipták, ale 
ten po Kollárovej prihrávke 
hlavou tesne minul bránku. 
Hostia iba v 20. minúte 
vyskúšali propagačnou 
strelou Kováča, no ten sa 
nedal zaskočiť. Tesne pred 
odchodom na prestávku sa 
Lednické Rovne dočkali 
prvého presného zásahu, 
keď po rohu sa k odrazenej 

lopte dostal Lipták a ten 
trafi l vinkeľ. V druhom dej-
stve kráčali ,,sklári“ pevne 
za výhrou. V 50. minúte 
Krištof vysunul Detka a ten 
povedľa vybiehajúceho 
Grmana zvýšil na 2:0. 
O šesť minút po ďalšom rohu 
spoza šestnástky Prekop 
pridal tretí gól. V dobrej 
pozícii bol aj Detko, lenže 
po Tomanovej prihrávke 
jeho strelu Grman vyrazil. 
V 70. minúte faulovali 
hostia Liptáka, ale Detko 
z bieleho bodu netrafil 

bránku. V 75. minúte sa 
krížnou strelou presadil 
Púček a o osem minút ten 
istý hráč centrovanou loptou 
prekvapil Grmana a uzavrel 
stav stretnutia na konečných 
5:0.

Góly: 42. Lipták, 50. 
Detko, 56. Prekop, 75. a 83. 
Púček. FC Horses Bánovce: 
Grman –  Kastelovič, Tabak, 
Oravec, Szabó, Halás, 
Mrocek (70. Golis), Bárta 
(46.Arsenović), Olej (75.
Minárik), Svatík, Gajdošík
 (aj, mi)

Bohatá žatva našich karatistov
Kolárovo sa 29. apríla 

stalo dejiskom Majstrov-
stiev Západoslovenského 
zväzu karate mládeže do 11 
rokov a  zároveň  štvrtého 
kola Pohára západosloven-
ského zväzu karate nad 11 
rokov. Celkovo sa súťaže 
zúčastnilo 164 pretekárov. 
Z nášho Karate klubu Trend 
vycestovalo na súťaž 10 kara-
tistov,  ktorí si  vybojovali 
13 medailí. Štyri z nich boli 

zlaté, štyri strieborné a  päť 
bolo bronzových.

Výsledky: 1. miesto 
– Alena Bežáková – kata 
dievčatá, 1. miesto – Jakub 
Lenárd – kumite chlapci do 
30 kg, 1. miesto – Roman 
Múdry – kata juniori, 1. 
miesto – Roman Múdry – 
kata starší juniori, 2. miesto – 
kumite dievčatá do 24 kg, 2. 
miesto – Peter Sýkora – kata 
juniori, 2. miesto – Tomáš 

Plenta- kumite mladší žiaci 
+34 kg, 2. miesto – Adam 
Godár – kumite starší žiaci 
do 30 kg, 3. miesto – Alica 
Niková – kata staršie žiačky, 
3. miesto – Adam Godár 
– kata starší žiaci, 3. miesto – 
Alica Niková – kumite staršie 
žiačky do 30 kg, 3. miesto 
– Marián Strempek – kumite 
chlapci do 26 kg, 3. miesto – 
Móric Dúcky- kumite mladší 
žiaci do 26 kg.  (aj,pb)

V Bánovciach sa nič nedeje!

Toto často počúvame od mladšej aj 
staršej generácie v  našom meste. Pritom 
každý deň je možné v Bánovciach navštíviť 
nejaké kultúrne podujatie, pozrieť si fi lm, 
či aktívne stráviť čas cvičením alebo 
zábavou. Informačné centrum mladých 
Bánovce nad Bebravou sa preto rozhodlo 

vytvoriť on-line portál pre všetkých ľudí, 
ktorí hľadajú informácie o tom, čo sa 
v meste práve deje. Na web stránke www.
nicsatunedeje.sk môžete nájsť kompletné 
informácie o plánovaných kultúrnych, 
spoločenských alebo športových podu-
jatiach, filmoch, cvičeniach, turistike, 
workshopoch a ďalších udalostiach 
v Bánovciach. Ak niečo sami organizujete, 
môžete na web bezplatne uverejniť infor-
mácie o svojom podujatí. V prípade záujmu 
o  pravidelné zasielanie najzaujímavejších 
informácií o nových podujatiach vo forme 
newslettra stačí vyplniť formulár s menom 
a  e-mailovou adresou. Veríme, že táto 
stránka podporí informovanosť občanov 
o tom, čo sa v meste deje a pomôže zvýšiť 
návštevnosť na všetkých podujatiach.  (jď) 
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 KST vás pozýva v sobotu 13. mája na 23. ročník 
Bánovskej 50-tky. Pripravené sú tri trasy – 47 a 33 km 
cez Rokoš, a 23 km cez Uhrovský hrad.. Prezentácia a 
štart pri CVČ. Viac na stránke KST.

 KST organizuje v dňoch od 30. júna do 9. júla turis-
tický zájazd do talianskeho San Benetto del Tronto, 
vrátane návštevy Ríma a San Marina. Tradične tiež 
organizuje letný detský tábor, tentokrát v termíne 29. 
júla až 5. augusta v rekreačnom zariadení Stará voda vo 
Švedlári pri Slovenskom raji. Viac informácií na www.
kstbanovce.sk.

Bánovský KST pozýva

 Predám v BN 2- izbový 
byt. Tel. 0915 702 177.
 Kúpim byt v BN, hoto-
vosť. Tel. 0908 812 833.
 Nábytkárska spoloč-
nosť v BN prijme do trva-
lého pracovného pomeru 
zamestnanca na pozíciu 
technik skladového hos-
podárstva. Požiadavky:  
práca s PC, znalosť 
stolárskych materiálov, 
prax v odbore skladník 
vítaná. Nástup možný 

ihneď. Žiadosti so 
stručným životopisom 
posielajte na mail: miku-
siakova@idona.sk.
 Klietky pre chov 
prepelíc, králiky, čin-
čily, pasce na líšky a 
kuny, liahne na vajíčka, 
odchovne pre kuriatka, 
krmítka a napájačky, 
robíme rozvoz po celom 
Slovensku, viac na www.
123nakup.eu , tel.0907 181 
800.

INZERCIA

Obec Dvorec v  súlade s § 4 ods. 1 zákona č. 596/2003 Z. z. 
o  štátnej správe v  školstve a  školskej samospráve a  o  zmene 
a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 
vyhlasuje

výberové konanie 
na obsadenie funkcie riaditeľa školy:

Základná škola s materskou školou Dvorec,
Dvorec č. 63, 956 55

Kvalifi kačné predpoklady a osobitné kvalifi kačné požiadavky 
uchádzača:
 vysokoškolské vzdelanie II. stupňa a odbor vzdelania pre 
uvedený druh školy
 absolvovanie 1. atestácie (1. kvalifi kačná skúška alebo jej 
náhrada)
 najmenej 5 rokov pedagogickej praxe

Zoznam dokladov, ktoré treba pripojiť k prihláške do 
výberového konania:
  overená fotokópia dokladu o  dosiahnutom stupni 
vzdelania, vrátane vysvedčenia o štátnych skúškach
 doklad o absolvovaní 1. atestácie
 výpis z registra trestov (nie starší ako tri mesiace)
 profesijný životopis
 návrh koncepcie rozvoja školy
  čestné vyhlásenie uchádzača na použitie osobných 
údajov pre potreby výberového konania v  súlade s § 7 
zákona č. 428/2002 Z. z. o ochrane osobných údajov v znení 
neskorších predpisov

Prihlášky s úradne overenými fotokópiami dokladov o vzde-
laní je potrebné predložiť najneskôr do 31. 5. 2017 do 15.00 h na 
adresu: Obec Dvorec 69, 956 55, v zalepenej obálke s výrazným 
označením „ Výberové konanie“. Viac informácií na stránke 
www.dvorec.sk

Vezmem do prenájmu priestor pre firmu, 
min. 80m2, prízemie, prístup autom, 

prípadne kúpim vhodný priestor, dom,
len v BN-mesto, tel.: 0905 500517

V Bánovciach vieme, kde zdochol pes, 
aj od čoho muchy kapú...

Mladí ľudia obtĺkajú 
pätu pomníka padlým 
hrmotajúcimi skatebo-
ardmi. Posedávajú na 
zábradlí pred zatvoreným 
kulturákom. Fajčia v  zane-
dbanom parku, rodičom, 
škole a  svetu za chrbtom. 
A  rodičia a  starí rodičia  si 
zatiaľ rochnia, že je v meste 
pokoj. V  Bánovciach nad 
Bebravou to robíme inak. 
Pozývame všetko, čo má 
ruky a  nohy do mesta. Do 
mestského parku. Areálu 
športového klubu, Centra 
voľného času, základnej 
školy. Hlavné námestie 
premeníme na kultúrny 
dom a telocvičňu pod šírym 
nebom. Tak vyzerá festival 
živej kultúry, pohybu 
a športu Tu žijem! Tento rok 
sa bude konať počas prvého 

júnového víkendu, teda od 
2. do 3. júna.

Už štvrtý raz dostávajú 
priestor talentovaní mladí 
ľudia z  celého regiónu. 
Športovci, tanečníci, hudob-
níci, výtvarníci, herci. 
Dopoludnie je venované 
tým najmenším a postupne, 
s  pribúdajúcim časom, aj 
tým väčším, ambicióz-
nejším. Basketbal, workout, 
skateboarding, fitnes, ale 
aj bánovská spoločensko-
-športová špecialita – šúľaná 
- sa striedajú s  tancom, 
akustickou aj elektronickou 
hudbou.

Mottom podujatia, 
ktoré si za štyri roky svojej 
existencie postupne našlo 
pevné miesto v  kalendári 
spoločenských, športových 
a  kultúrnych podujatí 

mesta aj u  jeho obyvateľov, 
je prezentácia toho naj-
zaujímavejšieho a  najviac 
inšpiratívneho, čo sa za 
uplynulý rok podarilo 
vytvoriť v  rôznych záuj-
mov ých, občianskych 
a  inštitucionalizovaných 
komunitách pôsobiacich 
v meste. Zlatým klincom 
podujatia je hosť, ktorý má 
spätosť s  regiónom. Tento 
rok to bude S hudbou 
vesmírnou s  protago-
nistkou Dominikou Zele-
níkovou, ktorá z  Bánoviec 
nad Bebravou pochádza, 
tu navštevovala základnú 
i  základnú umeleckú školu 
a tu získavala aj prvé skúse-
nosti s  vystupovaním pred 
početným publikom. 

Organizátormi podu-
jatia sú Mestské kultúrne 

s t red i sko,  C ent r u m 
voľného času, Športovo-
-herný outdoorový klub, 
Základná umelecká škola 
Dezidera Kardoša a  čo je 
cenné a  dôležité – Mesto 
Bánovce nad Bebravou. 
Pretože z  pohľadu fungu-
júcej miestnej samosprávy 
je dôležité vedieť nielen 
to, kde zdochol pes, ale aj 
to, od čoho muchy kapú. 
V Bánovciach nad Bebravou 
našťastie vieme aj to, že 
mesto potrebuje pre svoj 
život plné ulice, fungujúcu 
infraštruktúru a  predo-
všetkým – autentické, 
nepredstierané a  vitálne 
podujatia, akým festival 
živej kultúry, pohybu 
a  športu Tu žijem! jed-
noznačne je!

 organizátori festivalu

Bánovská veterán paráda oslnila

Foto: A. Borszéková
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Od 1. do 14. mája môžete stretnúť v uliciach nášho mesta „červenokrižiakov“ 
s  pokladničkami. V  mesiaci osláv Svetového dňa Červeného kríža a  Červeného 
polmesiaca sa obraciame na verejnosť s prosbou podporiť symbolickým príspevkom 
našu dlhoročnú prácu na Slovensku. 

Slovenský Červený kríž má široké pole pôsobnosti – učíme malých i veľkých 
zachraňovať ľudské životy poskytnutím prvej pomoci, zdôrazňujeme dôležitosť 
bezpríspevkového darcovstva krvi, oceňujeme darcov krvi. Pracujeme s  deťmi 
a mládežou, staráme sa o seniorov, matky s deťmi, deti so špeciálnymi potrebami 
v našich sociálnych zariadeniach, poskytujeme rôzne sociálne služby v teréne.  Prácu 
našich profesionálov podporuje takmer šesťtisíc dobrovoľníkov. V minulom roku 
venovali vyše 51 tisíc hodín svojho voľného času pomoci ľuďom prostredníctvom 
SČK. Konanie verejnej zbierky povolilo Ministerstvo vnútra SR a zbierka je zapísaná 
v registri zbierok. Cieľom tohtoročnej zbierky je vyzbierať fi nančnú podporu na 
ďalší rozvoj širokospektrálnej činnosti SČK v Bánovciach nad Bebravou. Niekto 
môže venovať čas, niekto peniaze. Pomáhať ľuďom, ktorí to potrebujú, môžeme aj 
vďaka vášmu príspevku. Ďakujeme. SČK

www.kulturabn.sk8

INŠTITÚT 
JAZYKOV

A VZDELÁVANIA

NEdELA 10:00 - 12:00 h.  10 úcastníkov MAX.  28. 5. 2017 25,- €

fotenie v exteriéri
WORKSHOP s profesionálnym 

fotografom

Robertom 

Fojtíkom

kaštiel vo Vysočanoch

NAUCTE SA LEPŠIE OVLÁDAT VÁŠ FOTOAPARÁT
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MATERSKÉ CENTRUM ANJELIKOVO 
Bánovce nad Bebravou, ul. Radlinského (areál materskej školy)

13.5.2017, 15:00 - 18:00 
15:00 - otvorenie podujatia, registrácia účastníkov

16:00 - štart Míľového pochodu

Príďte s nami osláviť Deň matiek! Tešíme sa na Vás! 

                Moderuje

 

Líčenie Mary Kay 

Maľovanie na tvár 
Trampolína 

Montessori 
dielničky Cvičenie na 

fitloptách 

Súťaže Tvorivé 
dielničky Cvičme v 

rytme 

Dancando 


